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Zakład produkcji mączki z krwi z produktów ubocznych pochodzenia zwierzęcego zabiega o
wydanie przez wójta gminy Maków decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na
modernizację zakładu.

Ma powstać nowy magazyn o powierzchni 1 500 mkw. oraz 6 zbiorników na wyroby gotowe (3 szt. o
pojemności 45 ton każdy i 3 szt. o pojemności 90 ton każdy). Powierzchnia magazynowa zwiększy się
więc w sumie o 1 800 mkw. Planowana jest także rozbudowa systemu dezodoracji powietrza poprzez
budowę biofiltra o powierzchni 600 mkw.

Opinię w tej sprawie powinno wydać Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie, ale wcześniej Wody
Polskie wyraziły opinię, że „nie zachodzi potrzeba przeprowadzenia oceny oddziaływania na
środowisko”.

Więcej na ten temat w papierowym "Głosie" z dnia 17 września.
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